



**Katriinantie 22
01530 Vantaa**

EN

Port of Helsinki opened a free of charge rest area for harbour heavy-duty vehicles at Katriinantie, Vantaa.

There are no parking spaces for heavy-duty vehicles in Helsinki city centre.

Vehicles are only allowed to enter the harbour area if they have a place reserved on a ship and when the ship is being loaded.

You can only drive into the harbour area once the ship that you are departing on has opened its check-in.

ET

Helsingi sadam avas sadama raskeveokitele uue tasuta puhkeala aadressil Katriinantie, Vantaa.

Helsingi kesklinnas ei ole raskeveokite jaoks parkimiskohti.

Sadamasse tohib sõita vaid juhul, kui laevakoht on broneeritud ja käes on laeva laadimise kord.

Sadamasse tohib sõita alles siis, kui laev, millele te lähete, on avanud väljumisele registreerimise.

RU

Порт Хельсинки открыл бесплатную зону отдыха для портовых большегрузных транспортных средств по адресу Katriinantie, Vantaa.

В центре Хельсинки нет парковочных мест для грузового транспорта.

Вы можете п одъехать к п орту только т огда, к огда у в ас забронировано место на с удне, и с удно н аходится н а п огрузке.

Вы можете п одъехать к п орту только т огда, к огда н а с удне, на к отором в ы о тправляетесь, о ткрыта р егистрация.